
Florenzi dziękuje De Rossiemu
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Alessandro Florenzi udzielił krótkiego wywiadu dla Roma TV,

dedykowanego pięćsetnemu występowi Daniele De Rossiego w barwach

Giallorossich. 

 

- Wygranie czegoś z De Rossim byłoby poświęceniem drogi, którą rozpocząłem

razem z nim. Pamiętam mecz koszykówki, który oglądaliśmy razem z Romą. Była

jego partnerka i moja żona, z nim bawisz się zawsze. Jest prawdziwym człowiekiem,

osobiście muszę mu po prostu podziękować.

 

Florenzi, który wydaje się naturalnym następcą De Rossiego, rozegrał do tej pory

136 oficjalnych meczów w barwach Giallorossich i zdobył 18 bramek. W Serie A

wystąpił 116 razy. 24-latek ma też na koncie 11 meczów i 2 bramki.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

